
 
 
 
 

OBČINA SEMIČ 

OBČINSKI SVET 

Štefanov trg 9 
8333  SEMIČ 
 

 

ZAPISNIK 
 
12. redne seje Občinskega sveta Občine Semič, ki je bila v četrtek, 1. marca 2012, ob 18. uri v 
sejni sobi Kulturnega centra Semič. Sejo je vodila županja, ga. Polona Kambič.  
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Semič: 
g. Zvonko Butala, g. Sergej Čas, g. Matija Hudak,  g. Ivan Bukovec, g. Janez Movern, g. Damir 
Stare, g. Tomaž Černe, g. Vili Malnarič, g. Danilo Plut in g. Anton Malenšek. 
 
Opravičeno odsotni: ga. Sonja Klemenc Križan, ga. Damjana Simonič in g. Peter Štukelj. 
 
Odsotni: g. Damjan Hrvat. 
 
Na seji so bili prisotni tudi:  

• ga. Mateja Kambič – direktorica občinske uprave, 

• ga. Sonja Ličen Tesari –višji svetovalec za družbene dejavnosti, 

• ga. Tatjana Hutar – svetovalec za razvoj podeželja in malo gospodarstvo, 

• g. Boštjan Ogulin – višji svetovalec II za kom.,cestno in inv. dejavnost, 

• ga. Beti Pintarič  –  računovodja VI,  

• ga. Nina Belec – svetovalec II za pravne in premoženjske zadeve, 

• ga. Natalija Kastelec - svetovalec III za prostorsko in stanovanjsko dejavnost, 

• ga. Renata Bukovec - zapisnikarica,  

• g. Franc Stariha – član Nadzornega odbora Občine Semič, 

• ga. Mojca Špec Potočar – RC Novo mesto (k točki 4), 

• ga. Zdenka Kramar – Kmetijsko gozdarski zavod Novo mesto (k točki 5), 

• ga. Andreja Milavec – Belokranjec, 

• ga. Mirjam Bezek Jakše – Dolenjski list, 

• ga. Verica Marušič– televizija Vaš kanal, 

• g. Vinko Papež – televizija Vaš kanal. 
 

Ad. 1) UGOTOVITEV PRISOTNOSTI, POTRDITEV DNEVNEGA REDA IN IZVOLITEV 
ZAPISNIKARJA TER OVEROVATELJEV ZAPISNIKA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je pozdravila vse navzoče in predlagala spremembo 
poimenovanja 11. točke dnevnega reda. V gradivu je točka pravilno poimenovana, v 
dnevnem redu pa ne. Poimenovanje 11. točke dnevnega reda se popravi, točka se pravilno 
imenuje »Obravnava in sprejem Pravilnika o sofinanciranju letnega programa športa v Občini 
Semič.«  
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
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Predlog sklepa št. 032-02/2012-5: 
Sprejme se dnevni red 12. redne seje Občinskega sveta Občine Semič s spremembo pri 
poimenovanju 11. točke dnevnega rada.   
DNEVNI RED: 
1. Ugotovitev prisotnosti, potrditev dnevnega reda in izvolitev zapisnikarja ter 

overovateljev zapisnika. 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 11. redne seje občinskega sveta.  
3. Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnostih občine. 
4. Obravnava in sprejem Predloga Odloka o ustanovitvi Razvojnega sveta JV Slovenije – 

PRVA OBRAVNAVA.   
5. Predstavitev projekta Leader LAS Dolenjska in Bela krajina  »Lokalna oskrba v Beli 

krajini…«. 
6. Obravnava in sprejem predloga Odloka o proračunu Občine Semič za leto 2012 – 

DRUGA OBRAVNAVA.  
7. Obravnava in sprejem predloga Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o 

Javnem podjetju Komunala d.o.o. Črnomelj – DRUGA OBRAVNAVA. 
8. Obravnava in sprejem predloga Sklepa o vrednosti točke za izračun nadomestila za 

uporabo stavbnega zemljišča na območju Občine Semič za leto 2012.  
9. Obravnava in sprejem Predloga Odloka o turističnem vodenju na turističnem območju 

Bele krajine – DRUGA OBRAVNAVA.  
10. Obravnava in sprejem predloga Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o 

enkratni denarni pomoči mladim družinam pri prvem reševanju stanovanjskega 
problema.  

11. Obravnava in sprejem Pravilnika o sofinanciranju letnega programa športa v Občini 
Semič. 

12. Obravnava in sprejem predloga Letnega programa športa v Občini Semič za leto 2012. 
13. Obravnava in sprejem predloga Letnega programa kulture v Občini Semič za leto 2012. 
14. Pobude in vprašanja članov sveta. 
15. Razno. 

 
GLASOVANJE: 10 ZA 
 
Sklep št. 032-02/2012-5 je sprejet. 
 
Izvolitev zapisnikarja ter overovateljev zapisnika: 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala naslednji sklep.  
 
Predlog sklepa št. 032-02/2012-6:   
Za zapisnikarja se predlaga ga. Renato Bukovec, za overovatelja zapisnika pa g. Zvonka 
Butalo in g. Matijo Hudaka.    
 
GLASOVANJE: 10 ZA 

  
Sklep št. 032-02/2012-6 je sprejet. 
 

AD.2) OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 11. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE 
SEMIČ 
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Županja, ga. Polona Kambič, je svetnike pozvala k podaji morebitnih pripomb. 
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 032-02/2012-7: 
Sprejme se zapisnik 11. redne seje Občinskega sveta Občine Semič.  
 
GLASOVANJE: 10 ZA 

 
Sklep št. 032-02/2012-7 je sprejet. 
 

AD. 3) POROČILO O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA IN AKTIVNOSTIH OBČINE 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da so bili vsi sklepi realizirani. Svetnikom je 
predstavila aktivnosti občine. 
1. Trajnostna oskrba prebivalstva s pitno vodo in varovanje vodnih virov Bele krajine  

(Belokranjski vodovod – 2. faza): dela potekajo na kanalu 5 (ulica Vrtača). Za kanal 3 
(Mladica) in del kanala 2 (Vavpča vas) so gradbena dovoljenja že pridobljena. Za 
rekonstrukcijo ČN Semič je vloga za izdajo gradbenega dovoljenja že oddana na Upravni 
enoti Črnomelj. V zaključni fazi projektiranja pa je tudi rekonstrukcija cevovoda Nestoplja vas 
– Krč.  
2. Odprto širokopasovno omrežje elektronskih komunikacij v Občini Semič: Bistvenih 
sprememb glede na prejšnjo sejo, zaradi slabega vremena, ni. Gradbeno izvedenih je 300 
priključkov, 240 priključkov pa je vklopljenih. Do konca prve polovice leta bodo vsi 
zainteresirani, ki so že podpisali pogodbe z operaterji, imeli izvedene priklope.  
3. Ureditev parkirišča in avtobusnega postajališča v naselju  Semič: Občina je 2.2.2012 prejela 
pozitiven sklep o dodelitvi sredstev. Celotna  vrednost projekta je 587.452,20 EUR, dodeljen 
znesek sofinanciranja s strani države je v višini 399.346,33 EUR. Rok  za oddajo zadnjega 
zahtevka, kateremu mora biti priloženo tudi uporabno dovoljenje, je 5. 10. 2012.  
14. Projekt »Viri življenja«: Obnavlja se zadnji vodni vir, Rožnodolski bajer. Danes je bila, s 
strani sofinancerja, izvedena kontrola celotnega projekta.  
15. Izdelava občinskega prostorskega načrta: Kljub zagotovilom MOP-a, da bodo izdali 
pozitiven sklep na okoljsko poročilo, se to ni zgodilo. MOP je zaradi negativnega mnenja 
Ministrstva za kulturo izdal negativen sklep. Ministrstvo za kulturo je dodatno naložilo 
spremembe na področju varstva kulturne dediščine. Zadeva je že usklajena, pozitiven sklep 
pa se pričakuje do sredine marca. V naslednjem tednu bo objavljen sklep o javni razgrnitvi, ki 
bo v roku štirinajstih dni.  
16. Prijava investicij na razpise: Na razpis ukrepa 322 je bila oddana vloga za projekt 
»Ureditev trškega središča v naselju Semič«. Na razpis SVLR za sofinanciranje projektov 
osnovne komunalne infrastrukture v romskih naseljih v letu 2012 je bila oddana vloga za 
projekt »Preplastitev ceste v Srednji vasi«. Odprt pa je tudi 3. javni razpis v okviru 
operativnega programa IPA Slovenija – Hrvaška 2007-2013. Na razpis naj bi se prijavili s 
projektom s področja čiščenja odpadnih voda in zaščite vodnih virov (izgradnja 3 rastlinskih 
čistilnih naprav in izdelava 3. projektov za naselje). Občina trenutno išče partnerje. 
 
RAZPRAVA: 
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G. Ivana Bukovca je zanimalo, kaj je s poročilom Instituta Jožef Stefan glede PCB-ja. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da je imela na Občini sestanek z dr. Svetozarjem 
Poličem. Raziskava o možnostih sanacije odlagališča pri tovarni Iskra na Vrtači se izvaja že od 
maja 2009.  Raziskava bo zaključena do 30. 4. 2012, dokumenti raziskave pa bodo izdelani 
konec leta 2012. V zaključku raziskave bo tudi poročilo dr. Svetozarja Poliča o vplivih 
preostalega PCB na okolje.  Dr. Polič je zagotovil, da bo s strokovnega vidika pripravil 
recenzijo raziskave Zavoda za zdravstveno varstvo Novo mesto. Če bodo izsledki raziskav 
nasprotujoči, bo Občina poklicala izdelovalce raziskav, da se izjasnijo glede nasprotujočih 
izsledkov.  
 

AD. 4) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O USTANOVITVI RAZVOJNEGA SVETA 
JV SLOVENIJE – PRVA OBRAVNAVA 

 
Ga. Mojca Špec Potočar, direktorica Razvojnega centra Novo mesto, je svetnikom predstavila 
predlog Odloka o ustanovitvi razvojnega sveta JV Slovenije. Zakon o spodbujanju skladnega 
regionalnega razvoja določa na ravni 12. razvojnih regij preoblikovanje sedanjih svetov regij 
in regionalnih razvojnih svetov v enotne razvojne svete regije. Preoblikovanje je potrebno 
izvesti do 19. 3. 2012. Po celi Sloveniji se odvijajo aktivnosti preoblikovanja svetov. Predlog 
odloka je pregledala in potrdila Služba Vlade za lokalno samoupravo in regionalno politiko 
(SVLR). Odlok določa ustanovitev sveta, sestavo, način imenovanja in volitve članov sveta, 
naloge sveta in organizacijo dela. Na svetu regije je bilo določeno, da bodo vsi župani člani 
razvojnega sveta.  
 
G. Vili Malnarič je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj povedal, da člani na 
predlog niso imeli pripomb. Predlog strukture sveta je za majhne občine ugoden, vendar pa 
je, zaradi velikega števila članov, vprašljiva učinkovitost.  
 
G. Sergej Čas je v imenu Odbora za družbene dejavnosti povedal, da so člani predlagali 
sprejem odloka. 
 
RAZPRAVA: 
G. Anton Malenšek je povedal, da je v 7. členu zapisan način, kako bodo kandidirali člani 
gospodarstva in NVO. Zanimalo ga je, kako se bo zagotovila teritorialna (subregijska) in 
panožna zastopanost ter razvojna specializacija regije.  Po kakšnem ključu se bo določalo 
kandidate, da bo pravilno zastopana celotna regija.  
 
Ga. Mojca Špec Potočar je pojasnila, da bo pravila določanja kandidatov regijskega 
gospodarstva določila SVLR.  Za zagotovitev enakomerne razpršenosti, je RC Novo mesto že 
pristopil k določanju shem. Narejeno bo ponderiranje po številu prebivalcev, indeksu 
razvitosti, BDP in ostalih kazalnikih. Po sprejemu odloka se bo poslal poziv za kandidiranje. 
Nato bo narejen nabor vseh kandidatov in na koncu tudi izbor.  Naloga dosedanjega Sveta 
regije pa bo tudi potrditev liste kandidatov.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in podala predlog Odloka na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 007-03/2012-2: 
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Sprejme se predlog Odloka o ustanovitvi Razvojnega sveta Jugovzhodne Slovenije za prvo 
obravnavo. 
 
GLASOVANJE: 10 ZA 
 
Sklep št. 007-03/2012-2 je sprejet.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala, da se predlog Odloka prekategorizira v drugo 
obravnavo.  
 
RAZPRAVA:  
G. Anton Malenšek  je predlagal, da se do druge obravnave pripravi odgovor na zastavljeno 
vprašanje.  
 
Ga. Mojca Špec Potočar je povedala, da se mora besedilo odloka sprejeti v predlagani 
vsebini. Svet regije je celo predlagal, da občinski sveti odlok sprejmejo po skrajšanem 
postopku. Odgovor na postavljeno vprašanje bo RC Novo mesto posredoval v pisni obliki v 
skladu z navodili SVLR-ja.  
 
G. Anton Malenšek je izrazil skrb, da bo Bela krajina prikrajšana pri članstvu v Razvojnem 
svetu, kajti vprašanje je, koliko vpliva bodo imele belokranjske občine in predstavniki 
gospodarstva v Razvojnem svetu. Ko bo lista kandidatov Razvojnega sveta oblikovana, na njo 
več ne bo vpliva, saj se bo potrjevala zaprta lista. Razvoj Bele krajine bo odvisen tudi od 
Razvojnega sveta.  
 
Ga. Mojca Špec Potočar je pojasnila, da je v Razvojni svet imenovanih 21 županov, 21 
predstavnikov gospodarstva, predstavnik Pokolpja in 11 predstavnikov NVO. Kandidatno listo 
bo potrjeval dosedanji Svet regije. Natančna navodila pa bodo dana, ko bo SVLR sprejel vse 
potrebne podzakonske akte.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je ponovno predlagala, da svetniki podprejo prekategorizacijo 
odloka v drugo obravnavo, saj je članstvo zakonsko predpisano, župani belokranjskih občin 
pa bodo poskrbeli za enakopravno zastopanost predstavnikov Bele krajine v Razvojnem 
svetu.  
 
Predlog sklepa št. 007-03/2012-3: 
Predlog Odloka o ustanovitvi Razvojnega sveta Jugovzhodne Slovenije se prekategorizira v 
drug obravnavo. 
 
GLASOVANJE: 9 ZA 
  1 PROTI 
 
Sklep št. 007-03/2012-3 je sprejet.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je dala predlog odloka v drugi obravnavi v razpravo. 
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
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Predlog sklepa št. 007-03/2012-4: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Odlok o ustanovitvi Razvojnega sveta Jugovzhodne 
Slovenije v predlagani vsebini za drugo obravnavo.  
 
GLASOVANJE: 9 ZA 
  1 PROTI 
 
Sklep št. 007-03/2012-4 je sprejet. 
 

AD. 5) PREDSTAVITEV PROJEKTA LEADER LAS DOLENJSKA IN BELA KRAJINA  »LOKALNA 
OSKRBA V BELI KRAJINI…« 

 
Ga. Zdenka Kramar, vodja projekta, je svetnikom predstavila projekt »Lokalna oskrba v Beli 
krajini«. Pobudnice projekta so bile belokranjske občine. Cilji projekta so povečati obseg 
pridelane hrane v Beli krajini (zelenjava in sadje) in lokalno oskrbo s hrano ter vzpostaviti 
sistem trženja za oskrbo javnih ustanov z lastnimi prehranskimi obrati (šole, vrtci,…) z lokalno 
pridelano hrano. V projekt so vključene tri vzorčne kmetije: iz Cerovca, Lokvice in Sodevcev. 
Podjetje Domači vrt bo vzorčnim kmetijam nudilo možnost odkupa hrane. Pomemben del 
projekta je tudi vzpostavitev tržne verige.  Ena izmed tržnih niš je prodaja hrane obratom 
prehrane javnih ustanov (8 obratov v Beli krajini). Aktivnosti v projektu so analiza stanja, 
izobraževanja, ki se bodo izvajala na šoli GRM Novo mesto, postavitev vzorčnih objektov, 
izdelava individualnih načrtov razvoja kmetij in vzpostavitev sistema organizacije lokalne 
oskrbe s hrano.  
 
G. Vili Malnarič je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj povedal, da člani 
podpirajo projekt in želijo, da bi bil le-ta čim bolj uspešen. 
 
G. Sergej Čas je v imenu Odbora za družbene dejavnosti povedal, da člani na gradivo niso 
imeli pripomb. 
 
RAZPRAVA: 
G. Ivan Bukovec je pripomnil, da je projekt zastavljen preozko, kajti projekt predvideva 
pridelavo le sadja in zelenjave. Zanimalo ga je tudi, kako bodo šole lahko odkupovale hrano, 
kajti zakon jih zavezuje, da morajo vsa naročila izvesti z razpisi.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da je bila sprejeta Uredba o zelenih javnih naročilih, 
ki dovoljuje direkten odkup hrane od proizvajalca.  
 
G. Antona Malenška je zanimalo, ali so v vrednost projekta , ki je ocenjena na 82.927,86 EUR, 
vključene tudi investicije ali samo izobraževanje.  
 
Ga. Zdenka Kramar je pojasnila, da je poudarek na pridelavi zelenjave in sadja (jagodičevja), 
ker bo izobraževanje in praktično usposabljanje potekalo na šoli GRM Novo mesto.  
Povedala je tudi, da so v ocenjeno vrednost projekta vključene investicije na kmetijah v višini 
29 %. Ostali delež udeležbe partnerjev pa je sledeč:  zaposlitev delavke na območju Bele 
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krajine, ki je zaposlena preko KGZS-zavod Novo mesto, predstavlja 52 % projekta, GRM 
Center biotehnike in turizma 8% in Domači vrt d.o.o. 11 %. 
 
Ker svetniki za ga. Kramar niso imeli več vprašanj, je županja, ga. Polona Kambič, zaključila 
razpravo in se ga. Kramar zahvalila za udeležbo ne seji sveta. 
 

AD. 6) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O PRORAČUNU OBČINE SEMIČ ZA 
LETO 2012 – DRUGA OBRAVNAVA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala da so bile zbrani predlogi, ki so bili dani na prvi 
obravnavi in na zborih občanov. V uvodu k proračunu je napisano, kateri predlogi so bili 
upoštevani in kateri ne. V roku za oddajo amandmajev je prispel amandma g. Antona 
Malenška. Danes pa so svetniki dobili amandma, ki ga podaja sama in se nanaša na načrt 
razvojnih programov za leto 2013 in ne posega v proračun leta 2012.  
 
Ga. Mateja Kambič je svetnikom predstavila predlog proračuna za drugo obravnavo. 
Povečana so bila sredstva za geodetske storitve, umeščena pa je bila tudi izdelava idejnega 
projekta za ureditev ulice Stara cesta.  
Na zborih občanov je bilo predlagano, da se del sredstev, ki so namenjena za sofinanciranje 
obnove fasad, nameni za nakup defibrilatorjev, kar je bilo tudi upoštevano. Predstavniki 
gasilskih društev pa so na zborih občanov predlagali, da del sredstev oz. polovico sredstev za 
nakup defibrilatorjev prispevajo sami, kar pomeni, da bi lahko kupili večje število 
defibrilatorjev.  
Na novo je v proračun umeščena postavka spremembe ZN Gričice. Lastniki objektov so 
izrazili željo, da se gre v spremembo, zaradi potreb legalizacije. Spremembo bodo sami 
sofinancirali, zato se povišuje tudi prihodkovni del proračuna v enakem znesku.  
Sredstva za gospodarstvo niso povišana. V letu 2012 so že bila zvišana sredstva za 
sofinanciranje priprave vlog na razpise. Glede na sklep o oprostitvi plačila komunalnega 
prispevka za gradnjo industrijskih objektov in skladišč se občina odpoveduje znatnemu delu 
prihodka, ki ga mora nadomestiti z lastnimi sredstvi. 
Višina proračuna v drugi obravnavi je 5,7 mio EUR. 
 
G. Vili Malnarič je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj povedal, da vsi predlogi, 
ki jih je odbor predlagal v prvi obravnavi, niso bili upoštevani, vendar pa je bilo na področju 
gospodarstva kar nekaj narejenega in predlagajo, da se predlogi upoštevajo v letu 2013. 
Dolga debata je bila tudi glede amandmaja g. Antona Malenška. Mnenje odbora je, da je prvi 
korak, priprava projekta za ureditev ulice Stara cesta, s proračunom že narejen. Projekt mora 
zajemati celovito ureditev, na osnovi projekta pa se lahko amandma upošteva pri rebalansu 
proračuna. Amandmaja v tej fazi niso podprli. Odbor predlaga sprejem proračuna v 
predlagani vsebini za drugo obravnavo.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je odgovorila, da bo idejni projekt zajemal situacijo ceste, 
uvozov, priključkov, nivelete, prometno signalizacijo, javno razsvetljavo, elektriko, nakazani 
pa bodo tudi hišni priključki za kanalizacijo. Sama izvedba hišnih priključkov ni stvar projekta, 
kajti občina nikoli ne projektira hišnih priključkov. V uvodu proračuna je tudi navedeno, v 
kolikor sredstev Fundacije za šport, za ureditev strelišča ne bo, se lahko del sredstev 
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preusmeri za izvedbo projekta. V proračunu so namenjena sredstva samo za izdelavo 
idejnega projekta. Županja je svetnikom predlagala, da amandmaja g. Malenška ne potrdijo. 
 
G. Sergej Čas je v imenu Odbora za družbene dejavnosti povedal, da predlagajo sprejem 
amandmaja g. Malenška samo do priprave idejnega projekta, v kolikor pa se čez leto nakaže 
možnost dodatnih sredstev, se le ta namenijo za izvedbo projekta, kar se upošteva pri 
pripravi rebalansa. Odbor predlaga sprejem proračuna v predlagani vsebini za drugo 
obravnavo. 
 
RAZPRAVA: 
G. Sergej Čas je predlagal, da se v proračunu za leto 2013, zopet zagotovi sredstva za 
sofinanciranje lokalnih radijskih postaj, vsaj v višini 1.000,00 EUR, kot je že bilo v preteklih 
letih.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da so se sredstva v lanskem letu začela dodeljevati 
na podlagi razpisa. Za sofinanciranje lokalnega radia sta na razpis prispeli dve vlogi in 
sredstva v višini 1.000,00 EUR so bila razdeljena dvema radijskima postajama. Če se občina 
želi predstaviti ali oglaševati na radio, pa mora storitve kljub temu dodatno plačati. Mnenje 
je bilo, da občina sredstva nameni za konkretne objave čez leto. 
Županja je svetnikom obrazložila amandma, ki ga je podala sama. Občina se je s projektom 
»Ureditev trškega središča v naselju Semič«  prijavila na razpis ukrepa 322 »Obnova in razvoj 
vasi«. Ob pripravi proračuna še ni bila znana končna vrednost projekta in natančen naslov, 
zato se s predlaganim amandmajem usklajuje le ime in vrednost celotnega projekta. 
Investicija ne vpliva na proračuna za leto 2012, ampak na proračun 2013. 
 
G. Ivan Bukovec je mnenja, da je gradivo preobsežno, pri obrazložitvah pa se navajajo ene in 
iste stvari. Prepričan je, da bi se zadeve lahko skrajšalo.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da je gradivo pripravljeno v skladu z zakonskimi 
zahtevami. Celotna priprava proračuna in obrazložitve se vnašajo v predpisan program 
Ministrstva za finance.   
 
G. Anton Malenšek je svetnikom obrazložil njegov amandma. V letu 2012 se bo gradila 
kanalizacija od Gabra do Semiča, zaradi gradnje pa bo v celoti prekopana ulica Stara cesta. 
Ob tako velikih zemeljskih posegih na ulici, bi bilo potrebno izvesti celovito ureditev ulice z 
ustreznimi dostopi do stanovanjskih hiš (do nekaterih hiš intervencijsko vozilo nima 
dostopa), z javno razsvetljavo, s podzemnimi električnimi priključki na električno omrežje, 
ureditev meteorne kanalizacije in vsega ostalega. Takšen način ureditve bi bil za občino 
najbolj racionalen in sprejemljiv. V amandmaju je predlagano, da se sredstva vzamejo iz 
postavk z istimi vsebinami in ne posega v ostala področja proračuna. Predlagana sredstva v 
višini 10.000,00 EUR niso sredstva, ki bi zadostovala za celotno investicijo, so pa sredstva, ki 
bi omogočala ureditev vse potrebne podzemne infrastrukture, kar je ključnega pomena.  
Ulica Stara cesta predstavlja tudi najbližjo povezavo z železniško postajo, v velikem številu pa 
jo uporabljajo tudi pohodniki in predšolski otroci, zato je predlog za celovito ureditev ulice 
nujen in upravičen. Stanovalci ulice so na županjo naslovili tudi zapisnik sestanka, v katerem 
so navedeni predlogi, kaj mora idejni projekt zajemati. V primeru, da se dela na tem delu 
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ulice ne bodo izvajala, bodo sredstva ostala neporabljena. Zaradi vsega navedenega je 
apeliral na svetnike, da predlog amandmaja podprejo.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je odgovorila, da je idejni projekt ureditve ulice Stara cesta zajet 
v proračun, ker je bilo tako dogovorjeno na sestanku, ki ga je imela s predstavniki ulice, o 
sami izvedbi pa na sestanku ni bilo govora. Gradnja kanalizacije na tem delu ulice se na novo 
ne bo izvajala, kajti kanalizacija je na tem delu že narejena, v letošnjem letu se bodo urejali le 
hišni priključki, zato se cesta ne bo prekopala v letošnjem letu. Predlagala je, da svetniki 
predlog ne podprejo, kajti s potrditvijo se znižujejo sredstva na postavkah, kjer že sedaj 
primanjkuje sredstev za normalno vzdrževanje objektov. V letošnjem letu se bo izdelal 
projekt, nakazana pa je že možnost tudi za naprej. 
 
G. Anton Malenšek je pojasnil, da je kanalizacija narejena le do kapelice. Od kapelice do 
doma paraplegikov pa kanalizacija še ni narejena in se gospodinjstva na morajo priključevati 
na kanalizacijo. Opozoril je tudi, da je kanalizacija skupna do tam, kjer sta na kanalizacijo 
priključena dva priključka. Stanovalci ulice želijo dobiti informacije tudi o tem, kje bodo 
potekali njihovi priključki, ali bo morala vsaka hiša izvesti svoj priključek, ali se bo na en 
priključek lahko priklopilo več hiš. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je odgovorila,  da se morajo stanovalci ulice obrniti na 
Komunalo Črnomelj, kjer bodo dobili vse informacije glede hišnih priključkov.  
Županja je zaključila razpravo in predlagala v sprejem predložene amandmaje. 
 
Predlog sklepa št. 410-08/2011-30: 
Občinski svet Občine Semič sprejme amandma št. 1 k proračunu. 
V podprogramu 16039005 – Druge komunalne dejavnosti, postavka 4200 – Komunalna 
infrastruktura in podkontu 42040162 – Novogradnje – komunalna infrastruktura ulica 
Stara cesta, se povišajo sredstva za 7.120 EUR, na skupno vrednost 10.000,00 EUR. 
Sredstva se povišajo s prerazporeditvijo sredstev iz naslednjih proračunskih postavk : 
2200 - Upravljanje in tekoče vzdrževanje lokalnih cest: 

- podkonto 40250308 – Tekoče vzdrževanje drugih objektov – vzdrževanje lokalnih 
cest za 1.120 EUR,  

- podkonto 40250309 – Tekoče vzdrževanje drugih objektov – vzdrževanje javnih poti 
za 2.000 EUR,  

2220 – Upravljanje in tekoče vzdrževanje javne razsvetljave: 
-  podkonto 40250305 – Tekoče vzdrževanje drugih objektov – javne razsvetljave za 

2.000 EUR 
4100 – Gradnja in investicijsko vzdrževanje javne razsvetljave: 

-  podkonto 42050101 – Obnove – javne razsvetljave Semiča za 2.000 EUR. 
 
GLASOVANJE: 4 ZA 
  6 PROTI 
 
Amandma št. 1 ni sprejet (410-08/2011-30). 
 
Predlog sklepa št. 410-08/2011-31: 
Občinski svet Občine Semič sprejme amandma št. 2 k proračunu. 
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V Načrtu razvojnih programov za obdobje 2012 – 2015, ki je sestavni del Predloga Odloka o 
proračunu Občine Semič za leto 2012, se poimensko in vrednostno uskladi projekt št. OB-
109-09-0013, tako da se na novo glasi: »Ureditev trškega središča v naselju Semič«, 
vrednost projekta v višini 590.634,92 EUR z viri financiranja 189.299,36 EUR lastnih 
proračunskih sredstev, 301.001,67 EUR EU sredstev in 100.333,89 transferja iz državnega 
proračuna, izvedba projekta v letu 2013.   
 
GLASOVANJE: 10 ZA 
 
Amandma št. 2 je sprejet (410-08/2011-31). 
 
Županja je predlagala v sprejem Odlok o proračunu za leto 2012 s sprejetim amandmajem in 
Letni načrt ravnanja s premoženjem. 
 
Predlog sklepa št.  410-08/2011-32: 
Občinski svet Občine Semič sprejem Odlok o proračunu Občine Semič za leto 2012 s 
sprejetim amandmajem za drugo obravnavo. Odlok se pošlje v objavo v Uradni list RS. 
 
GLASOVANJE: 7 ZA 
  2 PROTI 
 
Sklep št. 410-08/2011-32 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 478-02/2012-3: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Letni načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem 
občine za leto 2012 za drugo obravnavo. 
 
GLASOVANJE: 9 ZA 
  1 PROTI 
 
Sklep št. 478-02/2012-3 je sprejet. 
 

AD. 7) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH 
ODLOKA O JAVNEM PODJETJU KOMUNALA D.O.O. ČRNOMELJ – DRUGA OBRAVNAVA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da je bil na prejšnji seji sprejet odlok s predlagano 
spremembo pri izobrazbi direktorja. Do predpisanega roka občina ni prejela amandmajev  na 
odlok.  
 
G. Vili Malnarič  je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj povedal, da člani na 
odlok niso imeli pripomb. 
 
G. Sergej Čas je v imenu Odbora za družbene dejavnosti predlagal sprejem odloka.  
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 014-03/2011-7: 
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Občinski svet Občine Semič sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o Javnem 
podjetju Komunala d.o.o. Črnomelj v predlagani vsebini za drugo obravnavo in se ga pošlje 
v objavo v Uradni list RS.   
 
GLASOVANJE: 10 ZA  
 
Sklep št. 014-03/2011-7 je sprejet. 
 

AD. 8) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA SKLEPA O VREDNOSTI TOČKE ZA IZRAČUN 
NADOMESTILA ZA UPORABO STAVBNEGA ZEMLJIŠČA NA OBMOČJU OBČINE SEMIČ ZA 
LETO 2012  

 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da je glede na sprejem proračuna za leto 2012, 
potrebno uskladiti vrednost točke za izračun nadomestila za uporabo stavbnega zemljišča. 
Vrednost točke se usklajuje z rastjo cen življenjskih stroškov v letu 2011 v višini 2,00 %. 
 
G. Vili Malnarič  je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj povedal, da člani na 
predlog sklepa niso imeli pripomb. 
 
G. Sergej Čas je povedal, da člani  Odbora za družbene dejavnosti, predlog sklepa niso 
obravnavali.   
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 422-01/2012-2: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Sklep o vrednosti točke za izračun nadomestila za 
uporabo stavbnega zemljišča na območju Občine Semič za leto 2012 in se ga pošlje v 
objavo v Uradni list RS. 
 
GLASOVANJE: 10 ZA 
 
Sklep št. 422-01/2012-2 je sprejet. 
 

AD. 9) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA ODLOKA O TURISTIČNEM VODENJU NA 
TURISTIČNEM OBMOČJU BELE KRAJINE – DRUGA OBRAVNAVA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je svetnikom predstavila spremembe, ki so bile umeščene v 
odlok.  
3. člen odloka je bil usklajen in spremenjen v skladu z Zakonom o storitvah na notranjem 
trgu.  Dodano je, da lahko tudi tuji vodniki spremljajo organizirane obiskovalce, če so 
potovanje začeli zunaj Republike Slovenije.  
V 18. členu odloka je manjši popravek glede navedbe medobčinske inšpekcijske in redarske 
službe.  
 
G. Vili Malnarič je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj predlagal sprejem 
odloka. 
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G. Sergej Čas je v imenu Odbora za družbene dejavnosti prav tako predlagal sprejem odloka. 
 
RAZPRAVA: 
G. Matija Hudak je povedal, da je na odboru postavil vprašanje, ali mora za skupino svojih 
prijateljev, katero gosti sam, zagotoviti turističnega vodnika. Ker je v tem času že dobil 
odgovor, da je turistični vodnik obvezen le za organizirane skupine, bo odlok potrdil. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je dala predlog odloka v drugi obravnavi na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št.  007-01/2012-5: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Odlok o turističnem vodenju na turističnem območju 
Bele krajine v predlagani vsebini za drugo obravnavo. Odlok se objavi v Uradnem listu RS. 
 
GLASOVANJE: 10 ZA 
 
Sklep št. 007-01/2012-5 je sprejet. 
 

AD. 10) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA PRAVILNIKA O SPREMEMBAH IN 
DOPOLNITVAH PRAVILNIKA O ENKRATNI DENARNI POMOČI MLADIM DRUŽINAM PRI 
PRVEM REŠEVANJU STANOVANJSKEGA PROBLEMA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da je glede na stanje v občini, odbor predlagal 
spremembe in dopolnitve pravilnika. 
 
G. Vili Malnarič je v imenu Odbora za gospodarstvo in lokalni razvoj povedal, da je imel 
odbor pri lanskem razpisu veliko težav, kajti skoraj ¾ vlog je bilo neustreznih. Namen razpisa 
je pomagati mladim družinam, zato so predlagali, da se znesek najvišje možne pomoči zviša 
na 2.500,00 EUR. Predlog je bil, da se definicija pojma mlade družine povzame po kriteriju 
nacionalne stanovanjske varčevalne sheme. V razpravi so člani odbora oblikovali predlog, da 
starost najstarejšega otroka ne sme presegati 10 let. Predlagali so tudi, da se črta 3. člen, 
kajti pravilnik ni namenjen reševanju socialnih problemov. 
 
G. Sergej Čas je v imenu Odbora za družbene dejavnosti povedal, da je bilo predlagano, da se 
starost najstarejšega otroka zniža na 6 let, vendar so se na koncu strinjali, da ostane 
starostna meja pri 10. letih. Predlagali so tudi, da ni omejitve zgornje meje pomoči in, da se 
črta 3. člen pravilnika.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je povzela razpravo in predlagala spremembo pravilnika o 
spremembah v naslednji vsebini: 
Besedilo v 3. člena se nadomesti z novim, in sicer:  
»Sedmi odstavek 4. člena se spremeni tako, da se na novo glasi: 
- Razpoložljiva sredstva iz proračuna se med upravičence razdelijo enakomerno, pri čemer 
znaša višina pomoči na upravičenca največ 2.500,00 EUR.«    
 
Svetniki so se s predlogom strinjal, zato je županja predlagal sprejem pravilnika. 
 
Predlog sklepa št. 3520-01/2010-27: 
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Občinski svet Občine Semič sprejme Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o 
enkratni denarni pomoči mladim družinam pri prvem reševanju stanovanjskega problema s 
predlagano spremembo v 3. členu pravilnika. Pravilnik se pošlje v objavo v Uradni list RS. 
 
GLASOVANJE: 10 ZA 
 
Sklep št. 3520-01/2010-27 je sprejet. 
 

AD. 11) OBRAVNAVA IN SPREJEM PRAVILNIKA O SOFINANCIRANJU LETNEGA PROGRAMA 
ŠPORTA V OBČINI SEMIČ 

 
Ga. Sonja Ličen Tesari je svetnikom pojasnila, da je v zvezi z obstoječim Pravilnikom za 
vrednotenje programov športa v Občini Semič, kateri je bil v uporabi za razdelitev 
proračunskih sredstev za sofinanciranje letnega programa športa, Inšpektorica RS za šolstvo 
in šport naložila odpravo pomanjkljivosti meril za vrednotenje programov, uskladitev 
postopkov javnega razpisa s Pravilnikom o postopkih izvrševanja proračunov v RS in 
uskladitev vsebine pogodbe z izvajalci letnega programa športa z 11. členom Zakona o 
športu.  
 
G. Sergej Čas je v imenu Odbora za družbene dejavnosti predlagal sprejem pravilnika v 
predlagani vsebini. 
 
RAZPRAVA: 
G. Ivan Bukovec je predlagal, da se v javni razpis dopiše, da društva, ki so za določene 
programe že prejela pomoč iz državnih sredstev, niso upravičena do sofinanciranja po tem 
pravilniku.  
 
Ga. Sonja Ličen Tesari je odgovorila, da je omejitev že navedena v pogojih in merilih in sicer 
pod točko 1.2., kjer je zapisano, da se iz javnih financ lokalne skupnosti sofinancira 
propagandno gradivo, 80 urne programe na skupino, v kateri je največ 20 otrok (strokovni 
kader in objekt), materialne stroške programa ter organizacija in izpeljava občinskih, 
medobčinskih in regijskih šolskih prvenstev. Kader za program Zlati sonček se ne financira iz 
programov športa, saj se financira iz šolskega programa. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je dala predlog pravilnika na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 007-02/2012-2: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Pravilnik o sofinanciranju letnega programa športa v 
Občini Semič. Pravilnik se pošlje v objavo v Uradni list RS. 
 
GLASOVANJE: 10 ZA 
 
Sklep št. 007-02/2012-2 je sprejet. 
 

AD. 12) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA LETNEGA PROGRAMA ŠPORTA V OBČINI 
SEMIČ ZA LETO 2012 
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Ga. Sonja Ličen Tesari je pojasnila, da je osnova za izvedbo javnega razpisa sprejem letnega 
programa športa. V primerjavi z lanskim letom je za programe športa namenjenih 1.300,00 
EUR manj sredstev. Na programih se to ne bo poznalo, kajti v letošnjem letu ne bo 
namenjenih sredstev za založništvo. Je pa bistvena sprememba pri interesni športni vzgoji 
predšolskih in šoloobveznih otrok. V letu 2011 je bila ta postavka razdeljena na dve, ločena je 
bila interesna športna vzgoja predšolskih in šoloobveznih otrok  in športna vzgoja otrok 
usmerjenih v kakovostni in vrhunski šport. Vsa leta se ugotavlja, da v šolah ni športa, ki bi bil 
usmerjen v kakovostni in vrhunski šport. V prejšnjih letih je odbor, ko je odprl prijave in 
ugotovil, da za določene programe ni prijav, sredstva prerazporedili na tiste programe, kjer 
je manjkalo sredstev. Notranja revizija nam je prerazporeditve znotraj programov strogo 
prepovedala.  
 
G. Sergej Čas je v imenu Odbora za družbene dejavnosti predlagal sprejem letnega programa 
športa. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala spremembo sklepa, in sicer v točki, kjer je govora o 
množičnih prireditev občinskega pomena in organizaciji rekreacijskega tekmovanja na nivoju 
občine, kjer je predvidenih 5.000,00 EUR. V oklepaju se dopiše, da se 3.000,00 EUR nameni 
za izvedbo Športnega poletja in 2.000,00 EUR za zaključno prireditev. Zaključna prireditev se 
ne smatra za športno prireditev in uporabe alkohola ni mogoče omejiti, kar pa se tiče 
uporabe alkohola ob večerih v sklopu izvajanja Športnega poletja, pa uporaba alkohola ni 
dovoljena in bo prepovedana. 
 
G. Ivan Bukovec je predlagal, da se v tudi v času zimskih počitnic organizira aktivnosti za 
otroke. Šolo bi bilo potrebno tudi opomniti, da je v Semiču smučišče, katerega bi morali 
izkoristiti.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da je KC Semič zadolžen tudi za izvajanje aktivnosti 
v času zimskih počitnic in preko sveta zavoda lahko vpliva na program dela zavoda.  
Kar pa se tiče smučanja v sklopu šole, se otroci, zaradi slabega finančnega položaja, ne 
odločajo za alpsko smučanje. Od vseh, ki so bili pozvani, je šola prejela le 5 prijav, zato je bil 
izveden tek na smučeh in ne alpsko smučanje. Predlog šole je bil tudi, da bi organizirali šolo v 
naravi na Gačah, otroci bi prespali v Iskrini stavbi, za hrano pa bi skrbel Dom Lipa. S tem bi 
znižali stroške, vendar pa se strošku za vaditelje alpskega smučanja žal ne morajo izogniti. 
Stroški so bili kljub vsemu tako visoki, da šole v naravi niso mogli izpeljati.  
Županja je predlagal sprejem letnega programa športa s predlagano spremembo. 
 
Predlog sklepa št. 671-01/2012-2: 
V letu 2012 se iz proračuna Občine Semič sofinancira naslednje vsebine: 

- interesna športna vzgoja predšolskih in šoloobveznih otrok 11.600 EUR,  
- športna dejavnost otrok in mladine s posebnimi potrebami 400 EUR,  
- športna dejavnost študentov 1.200 EUR,  
- kakovostni šport 1.000 EUR,  
- programi projekta kvalitetnega preživljanja prostega časa mladih 5.000 EUR 

(3.000,00 EUR za izvajanje Športnega poletja in 2.000,00 EUR za zaključno 
prireditev), 

- redna rekreativna vadba pod strokovnim vodstvom 1.500 EUR,  
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- množične prireditve občinskega pomena in organizirana rekreacijska tekmovanja 
na nivoju občine 5.000 EUR,  

- šport invalidov 300 EUR,  
- šolanje in izpopolnjevanje strokovnih kadrov 1.000 EUR,  
- delovanje športnih društev in njihovih združenj 1.200 EUR in  
- športno rekreativne prireditve ob občinskem prazniku 1.500 EUR.  

 
GLASOVANJE: 10 ZA 
 
Sklep št. 671-01/2012-2 je sprejet. 
 

AD. 13) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA LETNEGA PROGRAMA KULTURE V OBČINI 
SEMIČ ZA LETO 2012 

 
Ga. Sonja Ličen Tesari je pojasnila, da se program bistveno ne razlikuje od programa v letu 
2011. Manj sredstev je namenjenih za knjižničarstvo in založništvo, vendar pa je višina 
sredstev usklajena z vlogami domačih izdajateljev. Na ljubiteljski kulturni dejavnosti je, v 
primerjavi z letom 2011, 5 % manj sredstev, sredstva pa so znižana tudi za nakup opreme.  
 
G. Sergej Čas je v imenu Odbora za družbene dejavnosti povedal, da so člani imeli vprašanje, 
zakaj se ne sofinancira lokalnega radia. Občinski upravi predlagajo, da v proračunu za leto 
2013, zagotovi sredstva za sofinanciranje radijskih postaj. Odbor predlaga sprejem programa 
v predlagani vsebini. 
 
RAZPRAVA: Ni razprave. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je svetnikom predlagala sprejem letnega programa. 
 
Predlog sklepa št. 610-02/2012-2: 
Občinski svet Občine Semič sprejme Letni program kulture v Občini Semič za leto 2012 v 
predlagani vsebini. 
 
GLASOVANJE: 10 ZA 
 
Sklep št. 610-02/2012-2 je sprejet. 
 

AD. 14) POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV SVETA 

 
G. Sergej Čas: 
- Stvari na pokopališču sv. Duh, na katere je opozarjal na prejšnji seji, so urejene.  
- Ali je prišlo do povezave med Kulturnim centrom Semič in NVO glede postavitve info 

točke. 
 
G. Tomaž Černe: 
- Na območju ulice Sadinja vas so slabe napetostne razmere na elektro omrežju. Zanimalo 

ga je, ali je bil na Elektro že naslovljen dopis.  
- Ali je možno pri gasilskem domu v Gorenjcih postaviti oglasno tablo. 
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- Na pot pri gasilskem domu v Gorenjcih bi bilo potrebno navoziti gramoz.  
- Ali se odvijajo aktivnosti v zvezi z vseslovensko čistilno akcijo Očistimo Slovenijo 2012. 

 
G. Matija Hudak: 
- Ali so že zaključena dela elektrifikacije na trasi industrijska cona – Tri roke. Gradbišče je v 

zelo slabem stanju. Pot pod Coklovco, ki se priključi na cesto pokopališče sv. Duh – Tri 
roke, je v tako slabem stanju, da se je ne da niti prehoditi.  

 
G. Damir Stare: 
- Ali je iz Telekoma že prišel odgovor glede odstranitve pretrganih telefonskih žic v 

Črmošnjicah. 
- Predlagal je, da se naredi projekt za kanalizacijo Srednja vas in se počaka na primeren 

razpis za izvedbo.  Če bi bil projekt narejen, bi se lahko že v letošnjem letu prijavili na 
razpis.   

 
G. Ivan Bukovec: 
- Na pot pod Coklovco je potrebno navoziti gramoz in jo urediti. 
- Vaščani ulice Pot k Lebici bodo zaprli pot, ker se tovornjaki od Komunale  vozijo po 

njihovi ulici, kljub temu, da je bila za tovornjake, ki dostopajo do čistilne naprave, 
narejena pot pri Štuklju. 

- Na cestah in križiščih je potrebno pospraviti pesek, ki je ostal od zimske službe. 
- Ali se je že kaj naredilo na zamenjavi zemljišč za konjerejce in polharje.  
- Ali je urejeno oz. pridobljeno dovoljenje za izravnavo terena v Blatniku pri objektu 

Konjerejskega društva Semič. 
 
G. Zvonko Butala: 
- Nujno je urediti stopnice pred TIC-om oz. muzejem.  

 
Županja, ga. Polona Kambič, odgovori:  
- Povezava med KC Semič in NVO, glede postavitve info točke, je v pristojnosti KC Semič.  
- Glede slabih napetostnih razmer v Sadinji vasi je bil na Elektro naslovljen dopis. Odgovor 

je bil, da bodo v roku enega meseca izvedli meritve.  
- Glede postavitve oglasne table in glede navoza gramoza na pot je predlagala, da se 

predstavniki PGD Kot Brezje oglasijo na Občini . 
- Občina Semič bo sodelovala v akciji Očistimo Slovenijo 2012. Akcija bo potekala v okviru 

društev, koordiniral pa jo bo TIC Semič. Udeleženci akcije, bodo sporočili mesta 
odloženih odpadkov, Občina pa bo naročila odvoz le-teh pri podjetju Komunala 
Črnomelj.  

- Dela na trasi industrijska cona – Tri roke niso zaključena. Elektro je z izvajalcem prekinil 
pogodbo, zaradi slabo izvedenih del. Trenutno izbirajo novega izvajalca, ko bodo 
vremenske razmere omogočale, se bodo dela na trasi nadaljevala.  

- Telekom še ni poslal odgovora glede odstranitve telefonskih žic v Črmošnjicah. 
- Glede projekta za Srednjo vas ravno ne drži, saj ja naselje na novo v seznamu romskih 

naselij in prej ni bilo možno pripraviti projekta za prijavo na razpis. 
- Glede vožnje tovornjakov do čistilne naprave in kurilnice je bilo izvajalcem del že 

naročeno, da koristijo cesto pri Štuklju. 
- Kar se tiče zamenjave zemljišč za konjerejce in polharje, z zadevo ni seznanjena. 
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- Vloga za izravnavo terena na Blatniku mora vložiti Konjerejsko društvo Semič, kar pa  za 
sabo potegne tudi določena finančna sredstva. Če bo društvo pokazalo voljo, bo občina 
pomagala pri izpeljavi celotnega postopka. 

- Celovita obnova trškega jedra in okolice muzaje je zajeta v projektu, ki ga je občina 
prijavila na razpis 322. 

 
G. Boštjan Ogulin: 
- Z vzdrževalcem Semiča je bilo dogovorjeno, da jutri prične odstranjevati pesek iz cest. 
- Stopnice pred muzejem bodo začasno urejene v tem mesecu, oz. takoj,  ko bo vreme to 

dopuščalo. 
 

AD. 15) RAZNO 

 
G. Sergej Čas se je javno zahvalil poveljniku in predsedniku PGD Semič za pomoč pri sanaciji 
izliva vode v poslopju, v poznih nočnih urah in pri nizkih temperaturah.  
Zaslužijo si vsak evro, ki ga dobijo. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

18 
 

Seja je bila zaključena ob 19.55.  
 
 
 
 
ZAPISALA:       ŽUPANJA: 
         
Renata Bukovec      Polona Kambič  
 
________________________    _________________________ 
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